
Onderzoek  naar  de
effectiviteit  van  verjagen
ganzen-  Interprovinciaal
ganzenbeheerplan

Hoofdstuk 9 van het interprovinciaal
ganzenbeheerplan staat online.

Lees je weer mee?

Je kunt reageren tot en met 19 maart.

Daarna gaan ze weer aan de slag met het verwerken
van alle reacties

 

Afgelopen november interviewden wij Nelleke Buitendijk, die
onderzoek deed naar grasschade door ganzen. Voor wie het nog
niet gelezen had, hierbij een korte herhaling!

“Als je op de ene plek verjaagt, is het de bedoeling dat
ganzen hun heil in een rustgebied zoeken. Maar je moet wel
genoeg rustgebieden hebben om dat effect te realiseren. Anders
vliegen ze van hot naar her en vinden nergens rust.
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Daarbij  hebben  we  nog  een  ander  aspect  meegenomen  in  de
studie, namelijk de kosten van verjaging en de kosten die
worden besteed aan de taxatie van schade. Als je veel verjaagt
op  veel  verschillende  velden,  zijn  er  meer  velden  met
schade. Die schade wordt op elk veld apart getaxeerd, dus die
kosten  gaan  omhoog.  Bovendien  kost  het  verjagen  op  die
manier veel tijd en moeite. Als je op minder velden verjaagt
en  een  groter  rustgebied  hebt,  dan  heb  je  én  minder
inspanning  (kosten)  voor  verjaging  én  minder  kosten  voor
taxatie. Dat is een nieuw inzicht waarmee kosten en baten
kunnen worden afgewogen.”

Lees hier het hele interview.
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Faunabeheereenheid  Zuid-
Holland  mag  van  RvS
ontheffing verlenen voor het
bestrijden  van  schade
konijnen  met  kuntslicht  en
geluidsdemper
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g jagen op konijnen met kunstlicht en met geweren
met geluiddemper. Dit vindt de Raad van State.
Voor de jacht op konijnen hebben grondeigenaren een landelijke
vrijstelling.  Maar  daar  zitten  beperkingen  aan.  De
Faunabeheereenheid vroeg de provincie ontheffing om te mogen
jagen in het donker met geweren, kunstlicht, geluiddemper, in
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de buurt van eendenkooien en in de omgeving van de bebouwde
kom.  De  ontheffing  werd  verleend  door  de  provincie  Zuid-
Holland maar de rechtbank in Den Haag stak er een stokje voor.
Dat gebeurde na protesten van stichtingen Animal Rights en
Fauna4Life.

Voldaan aan voorwaarden
In hoger beroep heeft de Raad van State woensdag de uitspraak
van de rechtbank vernietigd. De hoogste bestuursrechter vindt
dat voldaan is aan de voorwaarden waaronder de ontheffing
verleend mag worden. Die voorwaarden zijn dat er geen andere
manier is om de konijnen te bestrijden, dat het jagen nodig is
om schade te voorkomen en dat de jacht niet zover mag gaan dat
de hele soort van de kaart wordt geveegd. De ontheffing die
door de rechtbank Den Haag werd tegengehouden gold voor de
periode februari 2019 tot juli 2023. Die periode is voorbij.
De uitspraak is toch van belang omdat de Faunabeheereenheid
Zuid-Holland een nieuwe ontheffing heeft aangevraagd.

Zie de volledige uitspraak hier :De Faunabeheereenheid Zuid-
Holland  mag  toch  na  zonsondergang  jagen  op  konijnen  met
kunstlicht en met geweren met geluiddemper. Dit vindt de Raad
van State.

Maatregelen in Alblasserwaard
om aanrijdingen met reeën te
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Langs  diverse  provinciale  wegen  in  de  Alblasserwaard  zijn
waarschuwingsborden  geplaatst  en  worden  de  bermen  breder
gemaaid om aanrijdingen met reeën te voorkomen.

De provincie deed dit op advies van de Wildbeheereenheden in
het gebied, die signaleerden dat het aantal aanrijdingen flink
toeneemt. Extra maatregelen worden nog onderzocht.

Het gaat goed met de reeën in de Alblasserwaard, maar dit
heeft ook een keerzijde. Zo heeft de toename van het aantal
reeën gevolgen voor de verkeersveiligheid. Waar in 2018-2019
in het gebied nog 9 aanrijdingen werden geregistreerd, is dat
aantal in 2020-2021 gestegen naar 33. Met name in het voorjaar
(mei/juni) en in augustus verplaatsen de jonge mannetjes zich
naar nieuwe territoria en ze steken dan in de schemer de wegen
over. Dan is er nog relatief veel verkeer op de weg, met alle
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gevolgen van dien. De Wildbeheereenheden (WBE) Alblasserwaard
West  en  Oost  hebben  daarom  de  wegbeheerders  benaderd  om
gezamenlijk  te  bekijken  hoe  aanrijdingen  met  reeën  zoveel
mogelijk beperkt kunnen worden.

Bewustwording en zichtbaarheid
Voor het voorkomen van aanrijdingen is het belangrijk dat
automobilisten weten dat de reeën er zijn en er rekening mee
houden dat zij zomaar de weg over kunnen steken. Daar zijn de
maatregelen  dan  ook  voornamelijk  op  gericht.  Zo  heeft  de
provincie waarschuwingsborden geplaatst op locaties waar dat
volgens de WBE het meest effectief is. Ook worden de bermen op
sommige plekken vaker en breder gemaaid, voor beter zicht. De
provincie en de WBE zijn nog in gesprek over andere mogelijke
maatregelen, waaronder wildreflectors. De genoemde maatregelen
moeten  de  verkeersveiligheid  vergroten  en  passen  in  het
faunabeheerplan reeën (verwijst naar een andere website), dat
eerder door Gedeputeerde Staten is goedgekeurd.

Meer informatie
Wat moet u doen bij het aanrijden van wild?

Bel direct de politie 09008844.
Bel  ook  de  politie  als  het  dier  na  de  aanrijding
wegloopt.
Probeer zo goed mogelijk de locatie door te geven.
Wacht de komst van de politie af.

Hoe kunt u een aanrijding voorkomen?

Houd u aan de adviessnelheid.
Let op de wildsignaleringsborden.
Houd uw hond aan de lijn. Ook loslopende honden kunnen
de oorzaak zijn van aanrijdingen, doordat zij het wild
opjagen.
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